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ZAPISNIK 
6. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane  

14. prosinca 2021. godine 
 
Sjednicu je u 9,45 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 27 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.  
Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da su sjednici bila 

nazočna ukupno 32 člana Gradskog vijeća. 
 

 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina Marov, Tajana 
Masovčić, Željka Matković, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Aleksandar-Saša 
Milaković, Marin Miletić, Duško Milovanović, Mile Opačić, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, 
Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva Rinčić, Adrijano Rogić, Robert Salečić, Davor 
Štimac, Ana Trošelj, Vedran Vivoda i Nebojša Zelič. 

 
Na zapisnik 5. sjednice Gradskog vijeća održane 30. studenoga 2021. godine nije 

bilo primjedbi. 
 

• DNEVNI RED  
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog 
dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća uz poziv za sjednicu Vijeća te da je dana 11. 
prosinca zaprimila od strane Kluba HDZ-a dopis, koji je od strane tog Kluba nazvan 
Prijedlogom izmjene dnevnog reda 14. sjednice Gradskog vijeća na način da Gradsko vijeće 
najprije raspravlja točke 13.-18. predloženog dnevnog reda. Kako u konkretnom slučaju nije 
riječ o prigovoru na dnevni red iz članka 124. Poslovnika Gradskog vijeća, o tome je 
raspravljeno na sastanku predsjednika klubova Gradskog vijeća gdje je dogovoreno da se 
redoslijed točaka dnevnog reda neće mijenjati. Zaključno je izvijestila da je u Prijedlogu 
dnevnog reda uočena jedna tehnička pogreška u nazivu točke 24. gdje umjesto Prijedlog 
odluke o izmjenama treba stajati Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
uređenju prometa na području Grada Rijeke, da na prijedlog dnevnog reda nije podnesen 
prigovor sukladno članku 124. Poslovnika Gradskog vijeća te da se dnevni red smatra 
utvrđenim kako je predloženo.  

 
Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. 
godinu 

2. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu 
3. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2022. godinu 
4. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2022. godinu 
5. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2022. 

godinu 
6. Prijedlog plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2022. godinu 
7. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
8. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini 
9. Prijedlog plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području 

mjesnih odbora u 2022. godini 

https://e-soba.grad-rijeka.hr/eRoom/poglavarstvo/eSjednica/0_14f65
https://e-soba.grad-rijeka.hr/eRoom/poglavarstvo/eSjednica/0_14f55
https://e-soba.grad-rijeka.hr/eRoom/poglavarstvo/eSjednica/0_14f51
https://e-soba.grad-rijeka.hr/eRoom/poglavarstvo/eSjednica/0_14f53
https://e-soba.grad-rijeka.hr/eRoom/poglavarstvo/eSjednica/0_14f53
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10. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada 
Rijeke za 2022. godinu 

11. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice 
češke nacionalne manjine za Grad Rijeku u 2022. godini 

12. Prijedlog plana davanja koncesija na području grada Rijeke za 2022. godinu 
13. Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2021. godinu i 

projekcija za 2022. i 2023. godinu 
14. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 

2021. godinu 
15. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2021. godinu 
16. Prijedlog izmjena i dopune Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2021. 

godinu 
17. Prijedlog izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
18. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2021. godini 
19. Prijedlog odluke o uvjetima i načinu sufinanciranja djelatnosti dadilja  
20. Prijedlog odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Rijeka od roditelja-

korisnika usluga, Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima 
za naplatu usluga Dječjeg vrtića More od roditelja-korisnika usluga i Prijedlog 
odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg 
vrtića Sušak od roditelja-korisnika usluga 

21. Prijedlog akcijskog plana Grada Rijeke za mlade za 2022. godinu 
22. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog 

područja Drenova – Bok 
23. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Srdoči 
24. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na 

području Grada Rijeke 
25. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih 

djelatnosti 
26. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama na području grada 

Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora 
koji su razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u 
aplikaciji e-sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest mailom. 

 
TOČKA 1. 

Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu i 
projekcija za 2023. i 2024. godinu 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su amandmane na 

Prijedlog proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu 
podnijeli Gradonačelnik Grada Rijeke Marko Filipović kao predlagatelj (2 amandmana), Klub 
vijećnika HDZ-a (5 amandmana), Klub PGS-LABURISTI (3 amandmana), član Vijeća 
Nebojša Zelič (1 amandman) te članovi Vijeća Vedran Vivoda i Robert Salečić (8 
amandmana). Amandmani su dostavljeni članovima Vijeća i Gradonačelniku kao 
predlagatelju. 
 Amandmani koje je podnio Gradonačelnik kao predlagatelj postali su sastavni dio 
Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović, koji je, 

u okviru uvodnog izlaganja, dodatno obrazložio amandmane koje je podnio kao predlagatelj 
na Prijedlog Proračuna. 

 
Predsjednica Odbora za kulturu Maša Magzan je dodatno izvijestila Gradsko vijeće 

o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog, kao i ostale prijedloge iz 
djelokruga Odbora za kulturu, koji se nalaze u dnevnom redu današnje sjednice. 
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U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Josip Ostrogović ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Petra Karanikić ispred Kluba SDP, Davor Štimac ispred Kluba NL Davora 
Štimca, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, Petra Mandić ispred Kluba 
MOSTA, Vedran Vivoda, Nebojša Zelič, Robert Salečić, Duško Milovanović, Josip 
Ostrogović, Petra Karanikić, Željko Jovanović, Ivana Prica, Nikola Ivaniš, Davor Štimac, Tea 
Mičić Badurina, Kristian Čarapić, Petra Mandić, Ljiljana Cvjetović, Danijel Imgrund, Iva 
Rinčić, Štefica Jagić Rađa, Adrijano Rogić, Marin Račić i Aleksandar Saša – Milaković, 
Gradonačelnik Marko Filipović, pročelnik Odjela gradske uprave za financije Ante Mađerić 
te završno Vedran Vivoda ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, 
Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a i Davor Štimac ispred Kluba NL Davora 
Štimca. 

 
Gradonačelnik Marko Filipović se u raspravi očitovao o podnesenim amandmanima 

te je izvijestio da: 
- prihvaća amandman člana Gradskog vijeća Nebojše Zeliča; 
- prihvaća sva tri amandmana Kluba PGS-LABURISTI; 
- što se tiče amandmana članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića: 

o prihvaća amandman broj 1. koji se tiče obalne šetnice na zapadu (kompleks 
Kostabele) 

o 2. amandman, koji se tiče jačanja konkurentnosti poduzetnika i subvencija za 
sajamsku djelatnost, prihvaća djelomično na način da iznos za subvencije u 2022., 
2023. i 2024. godini bude veći za 100.000 kuna, a ne kako je predloženo 200.000 
kuna 

o 3. amandman, koji se tiče razvoja poduzetništva u turizmu, to jest turističke 
destinacije, prihvaća djelomično u jednom dijelu iznosa koji se odnosi na projekcije 
za 2023. i 2024. godinu, 

o amandman broj 4. prihvaća u smanjenom iznosu od 800.000 kuna 
o amandman broj 5., koji se odnosi na jačanje konkurentnosti poduzetnika i koji je na 

tragu amandmana Kluba PGS-LABURISTI, ne prihvaća iz razloga jer je taj 
amandman, kroz prihvaćanje amandmana Kluba PGS-LABURISTI, de facto već 
postao sastavni dio Prijedloga 

o amandman broj 6. za poduzetnički inkubator ne prihvaća 
o prihvaća amandman broj 7.  
o amandman broj 8. ne prihvaća. 

- što se tiče amandmana Kluba HDZ-a: 
o 1. i 2. amandman ne prihvaća 
o 3. amandman, koji se tiče novčane pomoći za umirovljenike, prihvaća djelomično na 

način da se, umjesto predloženih 200.000 kuna u 2022. godini, osigura po 100.000 
kuna kroz sljedeće tri godine 

o 4. amandman, koji se tiče skloništa za žene žrtve obiteljskog nasilja, prihvaća 
djelomično na način da se osigura po 100.000 kuna više u 2022. godini te 
projekcijama za 2023. i 2024. godinu, 

o posljednji amandman, koji se tiče sportske aktivnosti osoba sa invaliditetom, može 
prihvatiti djelomično na način da se sredstva povećaju za 100.000 kuna u 
projekcijama za 2023. i 2024. godinu, a da iznos u Proračunu za 2022. godini 
ostane kako je predloženo. 
 
Nakon očitovanja Gradonačelnika o podnesenim amandmanima, predsjednica 

Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su amandmani s kojima se suglasio 
Gradonačelnik u cijelosti, postali sastavni dio Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2022. 
godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

 
Potom je, na traženje predsjednika Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija 

Kvarnera Vedrana Vivode, predsjednica Vijeća odobrila stanku zbog održavanja sjednice tog 
Kluba.  

 
Nakon održane stanke, za vrijeme koje su članovima Vijeća podijeljeni amandmani 

Gradonačelnika i u pisanom obliku, predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je, s obzirom 
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na veliki broj amandmana, radi preglednosti i lakšeg snalaženja iznijela kratki rezime 
konačnog očitovanja Gradonačelnika u pogledu svih podnesenih amandmana kako slijedi: 

- 1. amandman kluba HDZ-a, koji se odnosi na jačanje konkurentnosti poduzetnika 
nije prihvaćen 

- 2. amandman kluba HDZ-a, koji se odnosi na program produženog boravka, nije 
prihvaćen, 

- 3. amandman kluba HDZ-a, koji se odnosi na novčanu pomoć za umirovljenike 
djelomično je prihvaćen na način da je Gradonačelnik podnio svoj amandman broj 6. 
u tekstu kako je dostavljen vijećnicima na klupe, 

- 4. amandman kluba HDZ-a, koji se odnosi na sklonište za žene – žrtve obiteljskog 
nasilja, također je djelomično prihvaćen na način da je Gradonačelnik podnio svoj 
amandman broj 7. u tekstu kako je dostavljen vijećnicima na klupe, 

- 5. amandman kluba HDZ-a, koji se odnosi na sportske aktivnosti osoba s 
invaliditetom je djelomično prihvaćen na način da je Gradonačelnik podnio svoj 
amandman broj 8. u tekstu kako je dostavljen vijećnicima na klupe, 

- 1. amandman Kluba PGS – LABURISTI, koji se odnosi na edukacijskog 
rehabilitatora prihvaćen je u cijelosti, 

- 2. amandman Kluba PGS – LABURISTI, koji se odnosi na subvencije poduzetnicima 
prihvaćen je u cijelosti, 

- 3. amandman Kluba PGS – LABURISTI, koji se odnosi na potporu za 
samozaposlene roditelje, prihvaćen je u cijelosti, 

- amandman člana Vijeća Nebojše Zeliča, koji se odnosi na studiju djelotvornosti 
socijalnih politika, prihvaćen je u cijelosti, 

- 1. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
obalnu šetnicu zapad, prihvaćen je u cijelosti 

- 2. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
jačanje konkurentnosti poduzetnika za sajamske aktivnosti, djelomično je prihvaćen 
na način da je Gradonačelnik podnio svoj amandman broj 3. u tekstu kako je 
dostavljen vijećnicima na klupe, 

- 3. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića koji se odnosi na 
razvoj poduzetništva u turizmu djelomično je prihvaćen na način da je 
Gradonačelnik podnio svoj amandman broj 4. u tekstu kako je dostavljen vijećnicima 
na klupe, 

- 4. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića koji se odnosi na 
One stop shop također je djelomično prihvaćen na način da je Gradonačelnik podnio 
svoj amandman broj 5. u tekstu kako je dostavljen vijećnicima na klupe, 

- 5. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
jačanje konkurentnosti poduzetnika, subvencije poduzetnicima nije prihvaćen, 

- 6. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
poduzetničke inkubatore, nije prihvaćen, 

- 7. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
zaštitu životinja, kućice za mačke je prihvaćen u cijelosti i  

- 8. amandman članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, koji se odnosi na 
pomoć za prehranu dugotrajno nezaposlenih, nije prihvaćen. 
 
U završnoj raspravi ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, 

Vedran Vivoda je izvijestio da ispred Kluba povlači sve amandmane tog Kluba s kojima se 
Gradonačelnik nije suglasio u cijelosti, dakle one s kojima se nije suglasio te one s kojima 
se suglasio djelomično. 

 
Josip Ostrogović je, u završnoj raspravi ispred Kluba vijećnika HDZ-a, izvijestio da 

ispred Kluba povlači tri amandmana s kojima se Gradonačelnik suglasio djelomično, dok 
ustraje na glasovanju o dva amandmana koja Gradonačelnik nije prihvatio. 

 
Prije prelaska na glasovanje, predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je podsjetila 

da je šest amandmana, s kojima se suglasio Gradonačelnik u cijelosti, postalo sastavni dio 
Prijedloga proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu te 
se o njima neće glasovati, da je devet amandmana povučeno te da će se glasovati o samo 
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dva amandmana Kluba HDZ-a koje Gradonačelnik nije prihvatio, a Klub HDZ-a je ustrajao 
na njihovom prihvaćanju. 

 
Rezultati glasovanja: 
 
I.  
1. Amandman broj 1. Kluba HDZ-a, u tekstu kako je dostavljen članovima 

Vijeća, Gradsko vijeće nije prihvatilo (10 glasova za, 18 glasova protiv, 4 glasa 
suzdržana). 

 
2. Amandman broj 2. Kluba HDZ-a, u tekstu kako je dostavljen članovima 

Vijeća, Gradsko vijeće nije prihvatilo (14 glasova za, 14 glasova protiv, 4 glasa 
suzdržana). 

 
II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA 

(18 za, 14 protiv) donijelo Proračun Grada Rijeke za 2022. godinu i projekcije za 2023. 
i 2024. godinu. 

 
TOČKA 2. 

Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 13 protiv) donijelo Odluku o 

izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke  

za 2022. godinu 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tea Mičić Badurina ispred Kluba 

PGS-LABURISTI, Nebojša Zelič i Iva Rinčić te pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu 
Ivan Šarar. 

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 13 protiv) donijelo Program 

javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke  

za 2022. godinu 
 
U raspravi je sudjelovao član Gradskog vijeća Davor Štimac ispred Kluba NL Davora 

Štimca. 
 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 13 protiv) donijelo Program 

javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2022. godinu. 
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TOČKA 5.  
Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke  

za 2022. godinu 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 13 protiv) donijelo Program 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog plana raspodjele sredstava spomeničke rente  

za 2022. godinu 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tea Mičić Badurina i Marin Račić 

te pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 
 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 12 protiv) donijelo Plan 

raspodjele sredstava spomeničke rente za 2022. godinu. 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2022. godinu 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) donijelo Program 

građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture 

u 2022. godini 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 8 protiv) donijelo Program 

održavanja komunalne infrastrukture u 2022. godini. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području 

mjesnih odbora u 2022. godini 
 

U raspravi je sudjelovala članica Gradskog vijeća Iva Davorija. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (28 za, 2 protiv) donijelo Plan 

raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2022. 
godini. 
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TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke 
za 2022. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Odluku o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova izabranih s 
liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Rijeke za 2022. godinu. 

 
TOČKA 11. 

Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice 
češke nacionalne manjine za Grad Rijeku u 2022. godini 

 
U raspravi su sudjelovale članice Gradskog vijeća Iva Rinčić i Nadja Poropat. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (29 za, 1 protiv) donijelo Odluku o 

načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i Predstavnice češke nacionalne 
manjine za Grad Rijeku u 2022. godini. 

 
TOČKA 12. 

Prijedlog plana davanja koncesija na području grada Rijeke  
za 2022. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 1 protiv, 6 suzdržanih) donijelo 

Plan davanja koncesija na području grada Rijeke za 2022. godinu. 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Proračuna Grada Rijeke za 2021. godinu  

i projekcija za 2022. i 2023. godinu 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Davor Štimac ispred Kluba NL Davora Štimca, Petra Mandić ispred Kluba 
MOSTA, Duško Milovanović ispred Kluba SDP i Adrijano Rogić te Gradonačelnik Marko 
Filipović. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA SVIH ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA 

(18 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo Prve izmjene i dopune Proračuna Grada Rijeke 
za 2021. godinu i projekcija za 2022. i 2023. godinu. 

 
TOČKA 14. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke  
za 2021. godinu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo 

Odluku o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2021. godinu. 
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TOČKA 15. 
Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke  

za 2021. godinu 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2021. godinu. 
 

TOČKA 16.  
Prijedlog izmjena i dopune Plana raspodjele sredstava spomeničke rente  

za 2021. godinu 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo 

Izmjene i dopunu Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2021. godinu. 
 

TOČKA 17.  
Prijedlog izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture  

za 2021. godinu 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 7 protiv) donijelo Izmjene 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu. 
 

TOČKA 18. 
Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture  

u 2021. godini 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 protiv) donijelo Izmjene 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2021. godini. 
 

TOČKA 19. 
Prijedlog odluke o uvjetima i načinu sufinanciranja djelatnosti dadilja 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

zdravstvo i socijalnu skrb Karla Mušković. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić ispred Kluba NL 

Davora Štimca, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, Marin Račić, Vedran 
Vivoda, Iva Rinčić, Tea Mičić Badurina, Iva Davorija, Nebojša Zelič, Petra Mandić i Željko 
Jovanović, pročelnica Odjela gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb Karla Mušković 
te zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o uvjetima i 

načinu sufinanciranja djelatnosti dadilja. 
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TOČKA 20. 
Prijedlog odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Rijeka od roditelja-

korisnika usluga, Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za 
naplatu usluga Dječjeg vrtića More od roditelja-korisnika usluga i Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Sušak 

od roditelja-korisnika usluga 
 

U raspravi su sudjelovale članica Gradskog vijeća Petra Mandić i pročelnica Odjela 
gradske uprave za odgoj i školstvo Sanda Sušanj. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo: 
1. Odluku o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Rijeka od roditelja-

korisnika usluga, 
2. Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga 

Dječjeg vrtića More od roditelja-korisnika usluga, 
3. Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga 

Dječjeg vrtića Sušak od roditelja-korisnika usluga. 
 

TOČKA 21. 
Prijedlog akcijskog plana Grada Rijeke za mlade za 2022. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

odgoj i školstvo Sanda Sušanj. 
 
Predsjednica Odbora za predškolski odgoj i obrazovanje Iva Davorija izvijestila je 

Gradsko vijeće o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući Prijedlog Akcijskog 
plana. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Davorija ispred Kluba vijećnika 

Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, Ivana Prica ispred Kluba SDP, Adrijano Rogić, Iva 
Davorija, Iva Rinčić, Ivana Prica, Kristian Čarapić i Vedran Vivoda te pročelnica Odjela 
gradske uprave za odgoj i školstvo Sanda Sušanj. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Akcijski plan 

Grada Rijeke za mlade za 2022. godinu. 
 

TOČKA 22. 
Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja  

stambenog područja Drenova – Bok 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 2 suzdržana) donijelo Odluku o 

izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja stambenog područja Drenova - 
Bok. 

 
TOČKA 23. 

Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Srdoči 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o ukidanju 

statusa javnog dobra u k.o. Srdoči. 
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TOČKA 24. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa  

na području Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je pod ovom 
točkom dnevnog reda naknadno dostavljena suglasnost Ministarstva unutarnjih poslova na 
Prijedlog odluke.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

komunalni sustav Maja Malnar. 
 
U raspravi je sudjelovao član Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba vijećnika 

Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera. 
 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 suzdržanih) donijelo Odluku o 
izmjenama i dopunama Odluke o uređenju prometa na području Grada Rijeke. 

 
TOČKA 25. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja  
komunalnih djelatnosti 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 suzdržanih) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti. 
 

TOČKA 26. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama  

na području grada Rijeke 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 suzdržanih) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o nerazvrstanim cestama na području grada Rijeke. 
 

 
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Sabina Marov, 

Željka Matković i Marin Miletić. 
 
Sjednica je zaključena u 18,15 sati.  
 

       Tajnica               Predsjednica 
    Gradskog vijeća               Gradskog vijeća 

 
     Mirna Pavlović - Vodinelić      Ana Trošelj 


